
عبدالرضا شاه قریب: 

پرکاس دستیار خوب 
است، نه سرمربی 

خوب برای نفت
 پیشکســوت فوتبال آبــادان درباره 
رونــد تیــم نفــت آبــادان در لیــگ 
برتــر می گویــد: »بایــد در کادرفنــی 
تیــم نفــت آبــادان تغییراتــی ایجــاد 
شــود زیــرا کادرفنــی نتوانســته 
نتیجه لازم را کسب کند. با احترام 
خاصــی کــه بــرای آقــای پــرکاس 
قائــل هســتم امــا از همــان ابتــدا 
هــم می دانســتم کــه پــرکاس یــک 
دســتیار یــا آنالیــزور خــوب اســت 
و نمی توانــد یــک ســرمربی خــوب 
باشــد امــا متأســفانه او را در رأس 
کادرفنــی قــرار دادنــد و ایــن در 
حالــی اســت کــه افــراد بزرگــی مثــل 
قاسم پور و فیروزی در کنار پرکاس 
ــه و فنــی  هســتند کــه از نظــر تجرب
بهتر از پرکاس هســتند. این حلقه 
کــه نمی تــوان تغییراتــی در فوتبــال 
نفــت ایجــاد کــرد بایــد از بیــن بــرود 
و افــراد جدیــد بــا افــکار و فوتبــال 

ــد.« ــه تیــم نفــت بیاین ــد ب جدی
   

احمد پارو: 

امیدوارم هواداران 
آبادان مثل همیشه 

کمک کنند
احمــد پــارو، مدیرعامــل جدیــد 
صنعــت نفــت آبــادان در اولیــن 
مصاحبــه خــودش پــس از انتخاب 
مــل صنعــت  به عنــوان مدیرعا
نفــت آبــادان می گویــد: »از حســن 
توجــه و نظــر هیــأت مدیــره محتــرم 
مؤسســه فرهنگــی و ورزشــی 
صنعــت نفــت آبــادان بــرای ایــن 
انتخــاب تشــکر می کنــم. قطعــاً 
اهدافــی در ابتــدای ســال توســط 
هیــأت مدیــره طــرح و برنامه ریــزی 
لله در  ءا شــده اســت. ان شــا
ادامــه بتوانیــم ایــن اهــداف را بــه 
نحــو احســن  پیــاده کنیــم.«  او 
بــا تقدیــر از زحمــات جهانگیــر 
کی شــمس، مدیرعامــل پیشــین 
باشــگاه می گویــد: »بــرای ایشــان 
آرزوی صحــت و ســامت داریــم. 
امیــدوارم کــه همچنــان بتوانــد 
در مجموعــه هیــأت مدیــره بــه مــا 
کمــک کنــد. قطعاً خدمات ایشــان 
و تصمیمــات کاربــردی کــه بــرای 
باشــگاه گرفــت بــر کســی پوشــیده 
نیســت.« مدیرعامــل باشــگاه 
صنعــت نفــت آبــادان ادامــه داد: 
نیــم  ریــم مــا هــم بتوا »امیدوا
به عنــوان بدنــه هیــأت مدیــره و 
مدیرعامــل باشــگاه اهدافــی را کــه 
بــرای ایــن باشــگاه طراحــی و عنوان 
شــده اســت، خــوب پیــش ببریم.«

 او دربــاره نتایجــی کــه تیــم صنعــت 
نفــت آبــادان تــا هفتــه ششــم لیــگ 
برتــر کســب کــرده اســت، می گویــد: 
»ابتــدای فصــل اســت و امیدواریــم 
کــه در آینــده نتایــج بهتــری کســب 
شــود و از این شــرایط خارج شــویم. 
در واقــع ایــن موضــوع می طلبــد 
کــه مســئولان شــهری و هــواداران 
خــوب آبــادان مثــل همیشــه کمــک 
و صبــوری کننــد و حامــی خوبی برای 

باشــگاه صنعــت آبــادان باشــند.«

 
سامان نریمان جهان: 

اشتباهات داوری 
باعث شد سه امتیاز 

از دست بدهیم
ســامان نریمــان جهــان، وینگــر 
نفــت مســجد ســلیمان یــک گل 
تماشــایی در بــازی بــا پرســپولیس 
بــه ثمــر رســاند ولــی در نهایــت، 
نفــت مســجد ســلیمان دو گل 
دریافــت کــرد تــا بــا شکســت زمین 
را تــرک کنــد. او در مــورد ایــن بــازی 
می گویــد: »بــه نظــرم بــازی را عالــی 
شــروع کردیــم. بــا پاس هــای دقیق 
بــه دروازه حریــف رســیدیم و یــک 
گل تاکتیکــی زدیــم. خــدا را شــکر 
کــه گل زدم، گل زیبایــی بــود. 
ناراحت هســتم که نتوانســتیم آن 
گل را نگه داریم. ده نفره شدیم و 
کار سخت شد. اشتباهات داوری 
باعــث شــد ســه امتیــاز را از دســت 
بدهیــم وگرنــه حــق مــا بــرد بــود.«

 zمصاحبه

ناصر پورمهدی، کارشناس فوتبال درباره اشتباه داوران در لیگ برتر ایران می گوید: 
»اشــتباهات داوری که بدون شــک ســهوی اســت، در نتایج بازی ها تأثیر گذار اســت 
و ایــن بدیــن معنــی اســت کــه امــروز VAR یکــی از الزامــات فوتبــال ایــران اســت. در 
فوتبال حرفه ای هم به ســبب این اشــتباهات کمک داور ویدیویی پدید آمد و شــاید 
اگــر ضریــب اشــتباهات داوری در بازی هــای لیــگ برتــر کــم بــود اصــاً کســی به دنبــال 

ابــداع ایــن تکنولــوژی نمی رفــت. بــه هــر صــورت بایــد از ایــن پدیــده اســتقبال کنیــم.«

حسن اشجاری، سرمربی سابق چوکا که فصل گذشته با این تیم به لیگ دسته 
اول صعود کرد درباره حواشی پس از تولد جواد نکونام می گوید: »وقتی برای 
دوست و هم تیمی سابق  به هتل می روی و تو را خائن خطاب می کنند، اصاً خوب 
نیست. بگذارید بگویم اصاً به آن شکلی که گفتند نبود. همه کسانی که همبازی 
و مربی ام بودند وقتی به انزلی آمدند پیش آنها رفتم. وقتی خودم هم به شهرهای 

دیگر می روم به هم تیمی هایم زنگ می زنم.«

 محمد قربانی، هافبک دفاعی سپاهان که در تیم امید ایران هم حضور دارد، درباره 
تصمیم خود برای انتخاب تیم پر مهره سپاهان که کار او برای بازی کردن را سخت 
کرده، می گوید: »جا دارد از باشگاه نساجی مازندران و شخص آقای حدادیان برای 
تمام زحمات شان تشکر کنم. پیوستن من به باشگاه سپاهان به خواسته آقای 
مورایس بود و طبق صحبت هایی که با ایشان داشتم تصمیم گرفتم از نساجی جدا 

شوم. در نهایت هم دو باشگاه به توافق رسیدند و انتقال انجام شد.«

ناصر پورمهدی: حسن اشجاری: محمد قربانی:

داوران اشتباه نمی کردند، VAR اختراع نمی شد پس از جشن تولد نکونام مرا خائن خطاب کردند مورایس می خواست به سپاهان بیایم
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از شرایط تیم تان بگو.

اگــر چه مصدومیت فرشــید اســماعیلی اتفاق 
تلخــی بــود و خیلــی می توانســت بــه مــا کمک 
کنــد و جایــش خالــی اســت اما خدا را شــکر به 

لحــاظ تیمی شــرایط خوبــی داریم.
با توجه به نفرات جذب شده تیم خوبی 

دارید.
بلــه همــان طــور کــه اشــاره کردیــد بازیکنــان 
باکیفیتــی را جــذب کردیــم کــه نیــازی به اســم 
بــردن و تعریــف مــن نیســت. از طرفــی تقریبــاً 
قــرارداد بازیکنــان اصلی را هــم تمدید کردیم. 
مــن مطمئنــم کــه هــر چه بگــذرد شــرایط مان 
بهتــر می شــود چــرا کــه بچه هــا نیــاز بــه زمــان 

دارنــد.
شاید به همین خاطر بعضی ها معتقدند 

شما باید مدعی اصلی قهرمانی باشید.
مــا نــه قــول قهرمانــی دادیــم و نــه در ایــن بــاره 
صحبــت کردیــم. بــدون شــک هــر چه بیشــتر 
تــاش کنیــم و عــرق بریزیــم نتیجــه اش را 
می گیریــم. تیــم فــولاد هــم دســت مــا امانــت 
بــوده و بایــد در ایــن فصــل کــه تیم هایــی مثل 
پرســپولیس، اســتقال و ســپاهان خیلــی 
باکیفیــت و خــوب بازی می کنند مبــارزه کنیم. 
مــا روی هیــچ تابلویــی ننوشــتیم کــه قهرمــان 
می شــویم امــا هــواداران می داننــد کــه بــرای 
موفقیــت و شــادی آنهــا همــه تاش مــان را بــه 
کار می گیریــم، به همیــن دلیل الان خیلی زود 
اســت کــه بخواهیــم دربــاره قهرمانــی صحبت 
کنیــم اما اگــر بازیکن به حرف مربی اش گوش 

کنــد قطعــاً نتیجــه اش را هــم می بینــد.
بازی تان با ملوان برگزار نشد و انزلی چی ها 

نسبت به این موضوع گایه داشتند.
بــه نظــر مــن ناظــر بــازی بهترین شــخص برای 

صحبــت کــردن دربــاره لغــو بــازی اســت. مــا 
از هــر نظــر آمــاده مســابقه بودیــم و برگــزاری 
بــازی دســت مــا نبــود. بــه هرحــال داور و ناظر 
بــازی قبــل از مســابقه کیفیت زمین را بررســی 

می کننــد و نظــر می دهنــد.
متأسفانه اعتراض به داوری ها را مثل 
سال های گذشته در لیگ امسال هم 

خیلی زیاد شاهدیم.
بــه نظــرم بایــد سیســتم VAR را راه انــدازی 
کننــد چــون در ایــن صــورت بازیکــن، مربــی و 
تماشــاگر آرامــش پیــدا می کننــد. فقــط ما هم 
نیســتیم که بعضی وقت ها اعتراض می کنیم، 
شــما نیمکــت تیم هــای دیگر را هــم ببینید که 
مربیان شان چه واکنش هایی را به تصمیمات 
داوران نشــان می دهنــد. با این کــه ما در پایان 
بازی از آنها عذرخواهی می کنیم اما متأســفانه 
بعضی های شــان هــم بــا لحــن بــدی صحبــت 

می کننــد.
اما داور بازی شما با سپاهان فغانی 

بود و...
ما می دانســتیم دیدار ســختی در پیش داریم. 
بــرای تک تــک ثانیه هــای بازی برنامه داشــتیم 
و می دانســتیم چــه می خواهیــم. بازیکنــان 
هرچــه کادرفنــی خواســته بودنــد را مــو بــه مــو 
انجــام دادنــد تــا هیــچ موقعیتــی بــه ســپاهان 
ندهیــم. خیلــی هــم خــوش شــانس بودیم که 
ایشــان بــازی مــا را ســوت زدنــد. بــاور کنیــد در 
تمــام 90 دقیقه هــر دو نیمکت آرامش خاصی 
داشتند، چون قضاوت آقای فغانی فوق العاده 
بود. بی دلیل نیست که ایشان بارها برای جام 
جهانی انتخاب شده و بازی های بزرگی را سوت 
زده انــد. مــن فکر می کنم شــکل قضاوت آقای 
فغانــی می توانــد یک الگــو و نمونه خــوب برای 

جامعه داوری باشــد.
از اهواز هم هوادارانتان آمده بودند؟

بلــه، تعــدادی از هــواداران از اهــواز و دیگــر 
شــهرهای خوزســتان و حتــی از اصفهــان بــرای 
حمایــت تیــم بــه ورزشــگاه فولادشــهر آمدند، 
ممنون آنها هستیم و خوشحالیم که توانستیم 
جــواب حمایــت نــود دقیقــه ای آنهــا را بــا ســه 

امتیاز بدهیم. شش بازی ابتدایی را پشت سر 
گذاشــتیم امــا ایــن شــروع کار ماســت و باید با 
قدرت در هفته های آتی به مصاف رقبا برویم.

یکی از پیشکسوتان فوتبال خوزستان 
مدعی شده که شایعه رفتن نکونام به تیم 

ملی روی کار فنی بازیکنان تأثیر گذاشته 
است.

بچه هــای تیــم آن قــدر باتجربــه و باهــوش 
هســتند کــه ایــن مســائل روی کارشــان تأثیــر 
منفــی نگــذارد. مــا و آنهــا در ابتــدای فصــل بــه 
هــم قــول دادیــم کــه پشــت هــم باشــیم تــا به 
امیــد خــدا اتفاقــات خوبــی بــرای تیــم بیفتــد. 
مــن دوســت دارم بــه موضوعــی غیــر از فــولاد 

هــم اشــاره کنــم.
بفرمایید.

مــن بــرای تعطیــات به رشــت آمــدم جایی که 
مــردم خوبش همیشــه به من لطف داشــتند. 
امــا وقتــی شــرایط ورزشــگاه ســردار جنــگل را 
دیــدم خیلی ناراحت شــدم. این حق هواداران 
فوتبــال در ایــن شــهر نیســت کــه رســیدگی 
خوبــی بــه ورزشگاه شــان نمی شــود. امیدوارم 
مسئولان فوتبال استان توجه بیشتری به این 

مهم داشــته باشــند.

مهــران گلــزاری، کاپیتــان تیــم فوتبــال 
گل گهــر دربــاره مصــاف بــا پیــکان کــه 
در ورزشــگاه دســتگردی برگــزار شــد 
و بــا ضربــه ایســتگاهی تماشــایی 
رضــا شــکاری بــا یــک گل بــه ســود 
شــاگردان امیــر قلعه نویی تمام شــد،  
می گویــد: »پیــکان تیــم جــوان و بــا 
ــی مــا آمــده بودیــم  ــود ول انگیــزه ای ب
کــه ســه امتیــاز را بگیریــم. مــا خیلــی 
ــم و مســتحق ســه  ــازی کردی خــوب ب
امتیــاز هــم بودیــم. آنهــا هــم بــه جــز 
ضربــه ای کــه در دقایــق پایانــی بــه 
تیــرک دروازه مــا زدنــد، کار خاصــی 

انجــام ندادنــد.«

 کاپیتــان گل گهــر ســیرجان دربــاره 
یــن تیــم  شکســت ناپذیر بــودن ا
در لیــگ بیســت و دوم می گویــد: 
»اول اینکــه خــدا را شــکر. ایــن آمــار 
فعــاً به نــام مــا ثبــت شــده اســت. 
فکــر می کنــم پانزدهمیــن بــازی 
اســت کــه مــا در لیــگ برتــر شکســت 
 نخوردیــم. فکــر می کنــم کار خــدا 

باشد.«
ســت  ا رخو د ره  بــا ر د ری  گلــزا  
زی  ده ســا پیا ی  بــرا شــگاهش  با
سیســتم کمــک داور ویدیویــی کــه 
می توانســت کار آنهــا را بــا پذیرفتــن 
گل باینامــا در مصــاف بــا پیــکان 

ــد: »فکــر  ــد، می گوی هــم ســاده تر کن
می کنــم اگــر VAR بیایــد نــه تنهــا بــه 
باشــگاه گل گهــر کــه بــه فوتبــال ایــران 
کمــک خواهــد کــرد. مــا نمی گوییــم 
اتفاقــات و اشــتباهات داوری عمــدی 
اســت ولــی VAR اگــر باشــد دیگــر 
حقــی از تیمــی ضایــع نمی شــود. 
همیــن بــازی آخــر هــم بازیکــن پیکان 
عقب تــر از اســتنلی کــی روش بــود 
و گل ســالم مــا بــه اشــتباه آفســاید 

گرفتــه شــد.«
او دربــاره اینکــه وقفــه لیــگ بــه 
ضــرر گل گهــر خواهــد شــد یــا خیــر، 
می گویــد: »ایــن وقفــه بــه درد تیــم 

ملــی می خــورد و امیــدوارم تیــم ملــی 
در جام جهانی سربلند بشود و مردم 
خوشــحال بشــوند. مــا تمرینــات را 
ادامــه می دهیــم و امیــدوارم اتفاقات 

خوبــی رخ بدهــد.«
ر  د ن  ســیرجا گل گهــر  ن  پیتــا کا
خصــوص عملکــرد اریــک باینامــا 
یــد ســال گذشــته کــه آن  می گو
ــات رخ داد همــه می دانســتیم  اتفاق
که بایناما فوتبالیســت خوبی اســت. 
بــا ایــن قیمــت کــم بــه فوتبــال ایــران 
آمــده و جــوان هــم هســت. 23 ســال 
دارد. بــه نظــرم امســال پدیــده لیــگ 

می شــود.«

مهران گلزاری: اگر VAR باشد، حقی از کسی ضایع نمی شود
 zنقل قول
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اول فصل با بازیکنان قول و قرار گذاشتیم

 کعبی: روی هیچ تابلویی 
ننوشتیم قهرمان می شویم

تیــم فــولاد در فصــل جــاری بــا توجــه بــه بازیکنانــی کــه بــه خدمت گرفتــه انتظارات هوادارانــش را افزایــش داده و حالا آنها بــه رتبه ای خیلی بهتر از ســال گذشــته فکر می کنند. 
حســین کعبــی مربــی فــولاد می پذیــرد کــه بازیکنــان قابلــی را جــذب کرده انــد امــا مثل تمــام مربیان قــول قهرمانی نداده انــد. البته او بــر این باور اســت که تیمش نیــاز به زمان 

دارد و هــر چــه از لیــگ بگــذرد فوتبــال باکیفیت تــری را از فــولاد خواهیم دید.

 zگزارش

جعفر برزگر
روزنامه نگار

بدون شک هر چه 
بیشتر تلاش کنیم و 

عرق بریزیم نتیجه اش 
را می گیریم. تیم فولاد 

هم دست ما امانت 
بوده و باید در این 

 فصل با تیم های 
مدعی مبارزه کنیم


